
PRoToKoŁNRxxlill2016

z sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynie
odbytej 4 listopada 2016 r.

w sali konferencyjnej
Urzędu Gminy w Nowym Kawęczynne

Nowy Kawęczyn, dnia 4.11.2016 r.



Ad. 7 Otuląrcie XXII - elr SesJź Radg Gmźng.
przewodnicząca Rady Gminy w Nowym kawęczynie Małgorzata

Meszka o godzinie 11.10 otworzyla XXIII sesję Rady Gminy w Nowym
Kawęcz.lrnie.

Ad. 2 Stulierdzenźe prąuromocności obrąd.
Po powitaniu radnych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego
składu Rady wynoszącego 14 radnych stanowi quorum pozvłalające na
podejmowanie prawomocnych decyzji lźstę obecnoścź radngcĄ
sottgsóul ź goścź stąnowł załqcznlk nr 7, 2, 3 do nźnźejszego
protokołu.

Nieobecni Radng - Jąrosłąla Pątuląk

Ad. 3 Przgjęcie porzqdku obrąd.
przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Meszka przypomniała,

że porządek XXIII-ej sesji Rady Gminy w Nowym Kawęcąynie
przedstawia się następująco:
1. Otwarcie XXIII-ej Sesji Rady Gminy,
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXII-ej Sesji, która odbyła się w dniu

29 września 2016 r.
5. sprawozdanie wójta Gminy o podjęĘch działaniach w okresie

między sesjami Rady, a nlrłłaszcza z wykonania uchwał Rady
Gminy.

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok
szkolny.

7. Informacja doĘcząca analizy oświadczen majątkowych za 2oI5
rok.

8. Informacja o stanie realizacji ustawy o utrzymaniu czystości
t porządku w gminie w 2016 roku.

9. Rozpatrzenie projektów uchwał i ich przyjęcie lub zajęcie
stanowiska.

1o. Interpelacje, zapytania radnych i sołĘsów, oraz wolne wnioski.
Il.Zakończenie obrad.

proponowany porządek obrad stanowi załqcznik nr 4 do
niniej szego protokołu.

przewodnicząca zaproponowała aby do porządku dodać przed,
punktem 5, punkt: Nowe mozliwości finansowe z LGD Gniazdo. Radni
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jednogłośnie przyjęli propozycję. Nołvy porządek obrad wygląda
następująco:

1. Otwarcie XXIII-ej Sesji Rady Gminy.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXII-ej Sesji, która odbyła się w dniu

29 września2016 r.
5. Nowe mozliwości finansowe z LGD Gniazdo.
6. sprawozdanie wójta Gminy o podjęĘch działaniach w okresie

rniędzy sesjami Rady, a ztxlłaszcza z wykonania uchwał Rady
Gminy.

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok
szkolny.

8. Informacja doĘcząca analizy oświadczen majątkowych za 2Ol5
rok.

9. Informacja o stanie realizacji ustawy o utrzymaniu czystości
i porządku w gminie w 2016 roku.

1o. Rozpatrzenie projektów uchwał i ich przyjęcie lub zajęcie
stanowiska.

11. Interpelacje, zapytania radnych i sołtysów, oTaz wolne wnioski.
12.Zakończenie obrad.

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z obrad XXII-ej Sesji, która odbyła
się w dniu 29 wtześnia 2016 r.

przewodnicząca M. Meszka przypomniała, że protokół
Nr XXII/2016 z XXII sesji Rady Gminy, która odbyła
się 29 września 2016 r. znajduje się na sali.

Następnie przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia protokołu Nr XXII/2016.

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w
posiedzeniu jednogłośnie przyjęła protokół z XXII-ej sesji.

Ad.. 5 Nowe możliwości finansowe z LGD Gniazdo

Przedstawiciele LGD Gniazdo Panowie: Marek Głuszek i Marek
Skiba przestawili obecnym na sali Radnym, SołĘsom oraz pozostałym
gościom nowe mozliwości finansowe z tejże organizacji a także
poinformowali, że obchod zą I O -lecie dzialalno ści.
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1.

Ad. 6 sprawozdanie trlójta Gminy o podjętych działaniach w
okresie między sesjami Rady, a zwłaszcza z wykonania
uchwal Rady Gminy.

XXII Sesja odbyta w dniu 29.o,9.2016 r.

Uchwała Nr XXII/Io2l2oI6 z dnia 29 września 2016 w sprawie
ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków OSP z terenu gminy
Nowy kawęcąyn za udział w dzialanl,ach ratowniczych lub
szkoleniach pożarniczych organizowanych przez Państwową Straz
Pożarną lub Gminę
Uchwała Nr XXII/ Lo3/2ol6 z dnia 29 września 2016 w sprawie
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości
Uchwała Nr XXII/Io4l2oI6 z dnia 29 wrzęśnia 2016 w sprawie
zmiany wieloletniej prognozie Finansowej Gminy Nowy kawęczyn
na lata 2016-2019 wraz z prognozą kwoĘ długu na lata 2016 -2022
Uchwała Nr XXII/lo5l2oI6 z dnia 29 września 2016 w sprawie
zrnian w budzecie gminy na2016 rok
Uchwała Nr XXII/ 10612016 z dnia 29 września 2016 zmieniająca
uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie gminy Nowy Kawęczyn

ponadto w okresie tym podjąłem następujące zatządzenia:

I.Zarządzenie Nt 47 12016 z dnia 27 września 2016 r. w sprawie
przeprowadzenia czynności zdawczo odbiorczych lokalu
mieszkalnego

2.Zarządzenie Nr 48/2016 z dnia 29 września 2016 r. w sprawie
zr;:ian w planie finansowym urzędu Gminy Nołvy kawęczyn na
2016 rok

3.Zarządzenie Nr 4912016 z dnia 30 września 2016 r. w sprawie
zmian w budzecie gminy na 20 16 rok

4.Zarządzenie Nr 50/2016 z dnia 30 września 2016 r. w sprawie
zrnian w planie finansowym urzędu Gminy Nowy kawęczyn na
2016 rok

5.Zarządzenie Nr 51 l2016 z dnia 24 pażdziernika 2016 r. w sprawie
zrnian w budzecie gminy na2016 rok

6.Zarządzente Nr 52/2016 z dnia 24 pażdzi.ernika 2016 r. w sprawie
zmian w planie finansowym LJrzędu Gminy Nowy kawęczyn na
2016 rok

7. Zarządzenie Nr 53/2016 z dnia 26 pażdziernika 2016 r. w sprawie
powołania komisj i Inwentary zacyjnej oraz zespołu spisowego

2.

3.

4.

5.
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Ę: 8. Zarządzenie Nr 54/2016 z dnia 28 pażdziernika 2016 r. w sprawie
zr:eian w budzecie gminy na 20 16 rok

9. Zarządzenie Nr 55/2016 z dnia 28 pażdziernika 2016 r. w sprawie
zrnian w planie finansowym urzędu Gminy Nowy kawęczyn na
2016 rok

wójt dodał, że są problemy z wykonaniem oświetlen w Nowym
Dworze Parceli. Konserwator zabytków nie zgadza się na przeniesienie
jednej Z nich. We Franciszkanach oświetlenie niedługo zostanie
wykonane. Dodał też, że remont drogi na ,,wygonie" ma zakonczyć się do
15 listopada. Dodatkowo od listopada można składać wnioski
o dofinansowanie na kanalizację. Mozemy pozyskać nawet 2 O00 OOO zł.
w nawiry,aniu do próśb radnych, protokoły z komisji oraz z sesji będą
zamieszczane w BiuleĘnie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Nowy
I(awęczyn na bieżąco począwszy od protokołów sporządzonych od
początku 2016 roku,

Ad. 7 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za
poprzedni rok szkolny.

Informację o stanie realizacji zadan oświatowych za poprzedni rok
szkolny przedstawił wójt Gminy i stanowi ona załqcznik nr 5 do
niniej szego protokołu.

Przeulodnicząca zarządziła 5 minut przeru)a.

Ad,. 8lnformacj a dotycząca analizy oświadczeń majątkowych
za 2O15 rok.

Sekretarz Gminy poinformowała, że 18 października br. do
urzędu wpłynęło pismo Naczelnika urzędu skarbowego w
skierniewicach Nr

^Pl4027-356l 
16l5329I z dnia

14 płżdziernika 2016 r. doĘczące analizy oświadczeń majątkowych
według stanu na 31.12.2015 r. Analiza oświadczeń majątkowych
wykazała, że nieprawidłowości występują w oświadczeniach zlożonych
przęz czterech radnych. W oświadczęniu Przewodniczącej Rady Gminy
oraz Wojta Gminy nieprawidłowości nie stwierdzono.
Naj czę ściej występuj ące nieprawidłowo ści to :

o w nagłówku oświadczenia nie wskazano funkcji, której
sprawowanie obliguj e do złożenia oświadczenia,

o brak miejsca zatrudnienia, stanowiska lub funkcji,
o brak zeznania podatkowego lub załącznlka PIT/O,
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brak określenia przynależności majątkowej w przypadku
pozostawania w zvvia7,ku małŻeńskim,
podanie łącznej wartości nieruchomości zamiast oddzielni e każdej
nieruchomości,
brak wartości gospodarstwa rolnego,
prz,ychody z Wnagrodzenia zamiast dochodów,
podano dochody bez rozbicia na poszczególne Ętuły,
b rak p owo du zaciągnięcia zob ow iagania pie n ięzn e go

Ad. 9 Informacja o stanie realizacji ustawy o utrzymaniu
czystości i potządku w gminie w 2O16 roku.

Informację przedstawił Kierownik Wysocki. Informacja o stanie
realizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie
w 20 16 roku stanowi załqcznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad. 70 Rozpatrzenie projektów uchwał i ich przyjęcie tub
zajęcie stanowiska.

przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w
następujących sprawach:

izenia śred

przewodnicząca Rady Gminy zarządzlła głosowanie w sprawie
przylęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 14 głosami ,za" pTzy 0 głosach ,przeciw" otaz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXIII l lO712(J16 - która stanowi
załqcznik nr 7 do niniejszego protokołu.

2. w sprawie określenia Ęvsokości stawek podatku od nieruchomości
obowiązujących na terenie qminy

przewodnicząca Rady Gminy zarządzlła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 14 głosami ,za" przy 0 głosach ,przeciw" oraz O głosach
,,wstrzrymujących" podjęła Uchwałę Nr XXIil l 1-0,812(J16 - która stanowi
załqcznźk nr 8 do niniejszego protokołu.

3. w sprawie prąvstąpienia do sporządzenia zmian miejscowego
planu oqólneqo zaqospodarowania przestrzennego qminv Now.v
Kawęcąyn obe_imująceqo obszar we wsi Nowy Dwór Parcela

a

a

a

a

obliczania podatku rolnego w 2016 r.
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przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 14 głosami ,za" przy O głosach ,pTzeciw'' oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXIII ltog12(J16 - która stanowi
załqcznźk nr 9 do niniejszego protokołu

4. w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok.

przewodnicząca Rady Gminy zarządzila głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 14 głosami ,,za" przy O głosach ,przeclw'' otaz O głosach
,,wstrz,lrmujących" podjęła Uchwałę Nr X)fiII lttOl2016 - która stanowi
załqcznik nr 70 do niniejszego protokołu.

wójt dodał, że omauliana uchwała o zwolnieniu z podatku od
nieruchomoŚci dla nowo powstałych budynków firm nie zostanie podjęta
na tej sesji ze względu na trudność z weryfikacjąprzez RegionalnąIzbę
obrachunkową. prawdopodobnie uchwała ta zostanie podjęta na
przyszłej sesji z mocą obowiązywania od 1 sĘcznia 2oI7 roku.

Ad. 77
ulnioskź.

Interpelacje, zapgtania radngch orcuB ulolne

Jako Pierwszry wystąpił Pan Rafał Szmigielski, pracownik ośrodka
Doradztwa Rolniczego. Poinformował Radnych, SołĘsów oraz gości o
nowym Programie Rolno- Środowiskowym oraz o mozliwych dopłatach
dla terenów należących do trw. osN - tereny najbardziej narażone na
zanieczyszczertia rwię,kami azotu pochodzenia rolniczego do wód
podziemnych (Zglinna Duża, Zglinna Mała, Kwasowiec). Wspomniał
również o szkoleniach sołĘsów z pozyskiwania dotacji unijnych dla
rolników.

Radny piątkowski - informuję, że droga z Nowego Dworu na wołuczę
jest w bardzo złym stanie.

Sołtys ze Zglinnej Duzej pani Gruszfeld - informuj ę, że droga w Zgtinnej
Duzej jest w tragicznym stanie. Jeżdzimy po dołach a nasze samochody
powoli nie wytrzymują takiej eksploatacji.

Radny Długosz - co z,trójkątem" w Starej Rawie - Wójt - są problemy z
chodnikiem. a co z drogą pod urzędem trzęba rozmawiać ze
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starostwem - a co w zwiaąku z wywrotkami jeżdżącymi

- terazjuz mnie jeżdżą.
po naszej drodze

Radny Michalski _ co z budynkiem po spółdzielni w Zglinnej Małej ? _

Wójt - Tlasza ostatecznapropozycja to 15 000 zł.

Wójt w zvviazku z omawianym problemem przedstawił SołĘsom sprawę
zvłiwaną z opustoszaŁym budynku w Zg|innej Małej będącym niegdyś
gminną spółdzielnią mleczarską należącą do właściciela z Puszczy
Mariańskiej. Były problemy z odnalęzieniem obecnego właściciela i
uregulowania praw własności. Gminie nie opłaca się wykupić tego

budynku po żądanej ptzez właściciela cenie gdyż budynek wymaga
ogromnego remontu z Ęm idącym dużym wkładem finansowym. Na
chwilę obecną Właściciele chcą sprzedać tę nieruchomość za 50 OOO zł.

15 0OO zł to maksymalna kwota za jaką można by ylykupić tę

nieruchomość oczywiście za zgodą Radnych. Po wykupie jedyne co

rnożna by zrobić to zdjąć piętro budynku, odremontować parter i zrobić
świetlicę dla mieszkanców.

13.45 obradg opuścili Radni: p. Wrzodak oraz p. Piqtkolllski.

Pani Gruszfeld - dlaczego są pieniądze na zakup ruiny a na remonĘ
dróg nie ma. Proszę przed podjęciem takiej decyzji zorientować się w
terenie i przede wszystkim zvłrócić uwagę na potrzeby mieszkańców
którzy potrzebują dobrej drogi. _ Wójt _ przed podjęciem takich decyzji
analizujemy wszystkie możliwości oraz inne propozycje.

Radny Nowakowski _ proszę o zgłoszenie tego budynku do nadzoru
budowlanego, niech ten zabezpieczy ten budynek i wtedy zoblaczytTly jak
będą z narni negocjować właściciele.

Soł§s Jaroń - co z odcinkiem drogi pomiędzy Remizą a szkołą w
Trzciannie. Droga miała być zrobiona na Dozynki a dalej nic nie jest
zrobione. _ Wójt _ postararny zaplanować tę inwesĘcje na przyszły rok
budżetowy.

Pani SołĘs Krupinska - co z nowymi latarniami przy moim domu, czy
ona będą tak ustawione na stałe Wójt - po wykonaniu ściezki
rowerowej zo staną przenie sione.
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Ad. 72 Ząkończenie obrąd.
przewodnicząca Rady wobec zrealizowania porządku obrad,

o godz. l4.o7 zarnknęła XXIII sesję Rady Gminy w Nowym Kawęczynie.

protokołowała:

Katarzyna Sawicka
../ /) ,^

/ń- vho 9o,, ł.,
Młodszy Referent

Przewodniczyłan
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